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Zápisnica z riadneho zasadnutia Výboru mestskej časti 
JUH konaného dňa 02.10.2023 

v zasadacej miestnosti (spojovacej chodby) 

ZŠ, ul. L. Novomeského 11 

 

Prítomní poslanci:  Hostia:

Dominik Gabriel Igor Zajaček – zástupca náčelníka MsP 

Patrik Žák, B.S.B.A. Bc. Eva Hudecová 

Mgr. Martina Gabrhelová  
Mgr. Marián Bohuš  

 

Neprítomní poslanci:  Prítomný garant VMČ Juh: 

Mgr. Ján Forgáč Ing. Peter Ondruš 

MBA Peter Hošták, PhD.  

Bc. Mária Machová  

  

 
Program VMČ Juh 

 
1. Otvorenie 
2. Informácia - zoznam investičných akcií v MČ Juh pre rok 2023, informácia o stave 

príprav a realizácie – predkladateľ materiálu, Ján Korienek, vedúci Útvaru 
investícií 

3. Odpovede na požiadavky z minulého zasadnutia 
4. Nové požiadavky poslancov a občanov 
5. Rôzne, diskusia a záver 
 
 
1. Otvorenie 

Na úvod predseda Výboru mestskej časti JUH Dominik Gabriel privítal 
všetkých prítomných, ospravedlnil z neúčasti viceprimátora Forgáča, poslanca 
Hoštáka a poslankyňu Machovú, otvoril zasadnutie výboru, skonštatoval, že výbor 
je uznášania schopný, informoval o programe v pozvánke a dal o ňom hlasovať. 
 
Hlasovanie o programe: 
ZA 4 predseda VMČ Gabriel, viceprimátor Žák, poslanec Bohuš, 

poslankyňa Gabrhelová
PROTI 0  
ZDRŽAL SA 0  
Výsledok hlasovania: Program bol schválený
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Predsedajúci poďakoval prítomným poslancom za hlasovanie a otvoril diskusiu 

k zmenám alebo návrhom na zmenu programu v pozvánke. 
 
Ako zmenu č. 1 pozmeňujúceho návrhu predsedajúci navrhol doplnenie nového 

bodu programu č.2 Majetkové prevody týkajúceho sa opakovaného prerokovania 
materiálu, ktorého požiadavka na zaradenie do programu bola predložená po 
termíne zverejnenia pozvánky. Materiál sa týka vyjadrenia sa k žiadosti Ing. Petra 
Lacka k predaju časti nehnuteľnosti C KN parc. č. 2337/31, k. ú. Trenčín za účasti 
zástupkyne žiadateľa. 

Predsedajúci ukončil diskusiu k zmenám alebo návrhom na zmenu programu 
v pozvánke a dal hlasovať o predloženom návrhu. 

 
Hlasovanie o  zmene č. 1 pozmeňujúceho návrhu:
ZA 4 predseda VMČ Gabriel, viceprimátor Žák, poslanec Bohuš, 

poslankyňa Gabrhelová
PROTI 0  
ZDRŽAL SA 0  
Výsledok hlasovania: Pozmeňovací návrh č. 1 bol schválený

 
Po hlasovaní o zmenách bodov programu dal predsedajúci hlasovať o schválení 
programu ako celku v zmysle schváleného pozmeňujúceho návrhu programu: 
 
Hlasovanie o programe ako celku po schválenej zmene programu: 
ZA 4 predseda VMČ Gabriel, viceprimátor Žák, poslanec Bohuš, 

poslankyňa Gabrhelová
PROTI 0  
ZDRŽAL SA 0  
Výsledok hlasovania: Program bol schválený
 
 
2. Majetkové prevody: 

2.1. vyjadrenie sa k opakovanej žiadosti Ing. Petra Lacka týkajúcej sa 
predaja časti nehnuteľnosti C KN parc. č. 2337/31, k. ú. Trenčín za účasti 
zástupkyne žiadateľa 

Predkladateľka materiálu p. Hudecová prítomných oboznámila, že materiál sa 
týka vyjadrenia predaja nehnuteľnosti – pozemku v k. ú. Trenčín na ulici Generála 
Svobodu: 

Pre Ing. Peter Lacko – časť pozemku C KN parc. č. 2337/31 zastavané plochy a 
nádvoria o výmere cca 1040 m2 (rozsah zakreslený žiadateľom, viď príloha č.1), za 
účelom majetkovoprávneho vysporiadania pozemku, scelenia s nehnuteľnosťami vo 
vlastníctve kupujúceho a zabezpečenia prístupov k nehnuteľnosti (štyri vchody do 
budovy). 

Ide o časť zatrávneného pozemku, časť chodníkov a spevnených plôch 
nachádzajúcich sa na pravej strane cesty, chodníka a nehnuteľnosťou vo vlastníctve 
žiadateľa na ulici Generála Svobodu. Hlavným cieľom žiadateľa je starostlivosť a 
údržba pozemku, zabezpečenie  prístupov k nehnuteľnosti (štyri vchody do budovy) 
ako aj zabezpečenie obslužného priestoru pre nájomcov budovy.  

 Pozemok je pre tretie osoby ako aj Mesto Trenčín nevyužiteľný. 
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Útvar stavebný a životného prostredia MsÚ v Trenčíne, Útvar mobility MsÚ v 
Trenčíne a Útvar územného plánovania Mesta Trenčín dňa 16.08.2023 odporučili 
predaj pozemku v rozsahu cca 300 m2. 

 
Predsedajúci poďakoval za predloženie materiálu a požiadal zástupkyňu p. 

Lacka o predstavenie zámeru využitia časti predmetného pozemku. 
Zástupkyňa p. Lacka úvodom požiadala o ospravedlnenie z jeho neúčasti 

z dôvodu služobnej zahraničnej cesty a ďalej uviedla, že p. Lacko chce časti 
predmetného pozemku zakúpiť z dôvodu vybudovania spevnených plôch pre 
zásobovanie a obsluhu nájomcov, ktorých služby nie sú v segmente reštauračných 
a pohostinských služieb. Pán Lacko je prístupný odkúpeniu častí tohto pozemku 
alebo prípadne je prístupný mať na odkúpených častiach pozemku vecné bremeno 
v prospech Mesta Trenčín. 

Predseda VMČ JUH Gabriel poďakoval za informovanie o zámere využitia 
časti predmetného pozemku, prítomným pripomenul, že obdobný prípad sa 
v ostatnom čase riešil aj s prevádzkou Pizzeria Panelák, kde majiteľ žiadal taktiež 
o kúpu časti pozemku pre parkovanie áut na rozvoz a zásobovanie. Túto požiadavku 
poslanci vtedy navrhli riešiť prenájmom plochy dľa VZN s čím majiteľ prevádzky aj 
súhlasil. O slovo sa prihlásil poslanec Bohuš, ktorý návrh predsedu VMČ JUH 
podporil. K navrhnutému riešeniu mal pripomienku viceprimátor Žák, ktorý 
pripomenul, že tento prípad je odlišný od spomenutého, že sa jedná o viacero 
prevádzok a že výhodou pre mesto by bolo, že vlastník pozemku by sa z väčšej časti 
musel starať o údržbu zelene (kosenie). 

 
Predsedajúci poďakoval za podnety v spoločnej diskusii poslancov a spoločne  

s predkladateľkou materiálu p. Hudecovou predložil uznesenie č.1 v znení: 
 

Návrh uznesenia č.1: 
„Poslanci VMČ JUH neodporúčajú odpredaj časti pozemku v rozsahu ako je 
v žiadosti ale odporúčajú ich prenájom a žiadateľovi navrhujú doložiť situáciu 
v rozsahu zámeru využitia spevnených plôch potrebných pre zásobovanie 
a obsluhu.“ 
 

Predsedajúci dal následne hlasovať o navrhnutom uznesení. 

 
 

Predsedajúci poďakoval prítomným poslancom za hlasovanie, ukončil bod 
programu a otvoril nasledujúci bod. 
 

Hlasovanie o uznesení č.1 v znení: 
„Poslanci VMČ JUH neodporúčajú odpredaj časti pozemku v rozsahu ako je v 
žiadosti ale odporúčajú ich prenájom a žiadateľovi navrhujú doložiť situáciu v 
rozsahu zámeru využitia spevnených plôch potrebných pre zásobovanie a 
obsluhu.“ 
ZA 3 predseda VMČ Gabriel, poslanec Bohuš, poslankyňa 

Gabrhelová
PROTI 0  
ZDRŽAL SA 1 viceprimátor Žák
Výsledok hlasovania: Uznesenie č.1 bolo schválené
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3. Informácia - zoznam investičných akcií v MČ Juh pre rok 2023, 
informácia o stave príprav a realizácie – predkladateľ materiálu, Ján 
Korienek, vedúci Útvaru investícií 

 
Materiál predložil vedúci Útvaru investícií Ján Korienek, ktorý prítomným podal 

informáciu o nasledovných investičných akciách v Mestskej časti JUH: 
 

Realizácie: 

Lávka pre peších cez Lavičkový potok V pláne do konca roka 

MŠ Halašu - Rekonštrukcia budovy škôlky Realizované 

Úsporné opatrenia pre energetickú efektívnosť na ZŠ Východná a ZŠ 
Novomeského 

Realizované 

ZŠ Novomeského - Fotovoltika  V pláne do konca roka 

ZŠ Novomeského - Vzduchotechnika Realizované 

Rekonštrukcia ihriska pri SLSP a J. Halašu Doplnenie herných prvkov 
- realizované 

Rekonštrukcia gumenného povrchu ihriska Žihadielko v parku pod 
Juhom 

V pláne do konca roka 

Pumptrack V procese 

Nové stojisko polopodzemných kontajnerov Západná 16 V procese 

3 ks parkovacie miesta Halalovka V pláne do konca roka 

MČ Juh - komunikácie, chodníky /10 chodníkov/ V pláne do konca roka 

Zábradlie vedľa chodníka na Halalovke Realizované 

Oplotenie Halalovka od cesty pri garážach V pláne do konca roka 

Rekonštrukcia povrchu komunikácie v areáli ZŠ Novomeského V pláne do konca roka 

Stojiská polopodz. kontajnery, M. Bela 3 ks V pláne do konca roka 

 

Projektové dokumentácie: 

Chodník na starom cintoríne Čaká sa na PD pre vstup 
od Soblahovskej 

Nový cintorín V konaní 

Verejné osvetlenie Východná Čaká sa na vysporiadanie 
pozemkov 

Cyklotrasa Juh-centrum - III.etapa V konaní 

Chodník a MK Lavičková Ukončené 

Križovatka pod Juhom s napojením na nový most V procese 
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Priechod pre chodcov Novomeského - J.Halašu Ukončené 

Saratovská - Partizánska - prepojenie V konaní 

ZŠ Novomeského - Fotovoltika  Čaká sa na vyjadrenie 
ZSDIS 

Revitalizácia vnútrobloku Bazovského, Šafárikova, Liptovská Ukončené 

Tienenie DI Žihadielko V procese 

 
Predsedajúci poďakoval predkladateľovi materiálu a otvoril diskusiu. 

 
4. Odpovede na požiadavky z minulého zasadnutia - september 

2023 
3240 poslankyňa p. Gabrhelová: žiada na základe občianskeho podnetu zo 
Šmidkeho 11 vyriešenie ich problému s kŕmením mačiek. "Pod balkónmi, na 
vybetónovanej ploche (Šmidkeho 11) chodia niektorí občania (najčastejšie pani) cca 
dvakrát denne, väčšinou ráno okolo siedmej a potom ešte nejako na večer) kŕmiť 
mačky zvyškami jedál, z ktorých je neskutočný smrad a často tu vidieť aj potkany. 
Táto pani bola viackrát upozorňovaná, avšak bez nejakého efektu. Prosíme o 
riešenie tejto situácie, v rámci možností, prípadne zamedzenie prístupu do tejto časti, 
ak je to možné." (priložené foto) 
 Odpoveď MsP: Dobrý deň, zo strany MsP bola pani opakovane upozornená na 

dodržiavanie čistoty a poriadku v zmysle zákona o priestupkoch a taktiež v 
zmysle platného VZN mesta Trenčín o dodržiavaní čistoty. Ak sú občania 
svedkami takéhoto konania je vec potrebné nahlásiť na MsP, aby bolo možné 
identifikovať osobu, ktorá takýmto konaním znečisťuje verejné priestranstvo a 
mohla byť vec doriešená v zmysle zákona. Čo sa týka uzatvorenia priestoru pod 
balkónom, to je v kompetencii spoločenstva vlastníkov bytov, avšak podľa nášho 
názoru to nevyrieši daný problém. 

3241 predseda VMČ JUH, p. Gabriel:  "Žiadam o opravu poškodeného detského 
prvku (kolotoča) a priľahlej prepadajúcej sa spevnenej plochy na ihrisku Žihadielko." 
(priložené foto) 
 Odpoveď MHSL: Kolotoč bol opravený. Oprava spevnenej plochy sa bude 

realizovať koncom tohto roka, príp. začiatkom budúceho roka. 
3242 predseda VMČ JUH, p. Gabriel:  "Žiadam odborný útvar o prehodnotenie 
umiestnenia a možného premiestnenia nevyužívaného hracieho prvku na ihrisku vo 
vnútrobloku Halalovka - M. Bela. Ide o lanovku, na ktorej je už viac ako rok 
demontovaný prvok určený na vozenie sa. Predpokladám, že tento prvok bol 
demontovaný z dôvodu hlučnosti a častých sťažností občanov z okolitých BD. 
Vzhľadom na skutočnosť, že prvok sa nevyužíva, žiadam o zváženie jeho 
premiestnenia na iné detské ihrisko - napr rozšírenie ihriska Žihadielko, Kiosk 
Brezina, Tarzania, Čerešňový sad a podobne." (priložené foto) 
 Odpoveď ÚÚP: ÚÚP zváži premiestnenie z hľadiska finančných možností a 

najmä z hľadiska bezpečnostného, nakoľko  bude nutné spracovať inšpekčnú 
správu. Pri hoteli Veverica lanovka je, Žihadielko v Parku pod Juhom je určené 
pre malé deti, je oplotené a v súčasnosti sa v jeho tesnej blízkosti buduje pump 
truck.  Čerešňák bol realizovaný cezhraničným projektom TreBuchet, prvky sú 
tam drevené z masívu, okrem iného je to NKP, kde treba na všetky výkopy 
prizývať KPU, či sa tam niečo v zemi nenachádza. Možnosti premiestnenia na iné 
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vhodné miesto, v kontexte vyššie uvedených skutočností,  preveríme v lehote do 
konca mesiaca október. 

3243 predseda VMČ JUH, p. Gabriel:  "Žiadam o výmenu starej lavičky v lokalite 
za BD Halalovka 14-22 za novú. Lavička je umiestnená medzi stromami v parčíku za 
bytovým domom (48.873718, 18.049411)." (priložené foto) 
 Odpoveď MHSL: Lavička bola opravená. 
3244 občan p. Lichvár:  sa pýta, či a kedy uvedie firma, ktorá pre ZSE ťahala káble 
trávnik do pôvodného stavu? "Musím povedať že pracovali s veľkým ohľadom na 
umiestnené stromy a lavičky, ale po zahrabaní káblov to vyzerá takto." (priložené 
foto) 
 Odpoveď MHSL, ÚSaŽP: Na danú plochu bolo vydané právoplatné rozhodnutie 

na rozkopávku verejnej zelene s dátumom realizácie do 30.09.2023. Pri preberaní 
rozkopávky po ukončení realizácie bude vykonaná kontrola. 

3245 predseda VMČ JUH, p. Gabriel:  "Žiadam o opravu/výmenu dlažobnej kocky 
na chodníku vo snahu medzi bytovými domami Halalovka smerom k bývalému 
slamennému hostincu. Dlaždica je poškodená. (48.872595, 18.048489)" (priložené 
foto) 
 Odpoveď MHSL: Opravu chodníka zaradíme do plánu opráv s predpokladaným 

termínom realizácie do konca októbra 2023. 
3246 občan p. Mendel:  žiada o vyčistenie kanalizačných vpustov v lokalite Park 
pod Juhom na chodníku/ceste vedľa cintorína (priložené foto) 
 Odpoveď MHSL: Komunikácia bola vyčistená, vpuste sú v pláne bežnej údržby s 

predpokladom realizácie do konca októbra tohto roka. 
3247 občan p. Mendel:  žiada o opravu nakloneného dopravného značenia na ulici 
Soblahovská pri priechode cez cestu pred LEONI (priložené foto) 
 Odpoveď MHSL: MHSL zabezpečí opravu dopravného značenia. 
3248 občan p. Mendel:  žiada o opravu zábradlia na schodisku z BD Jána Halašu 
16 (zadný vchod) smerom k BD Šmidkeho 3 (priložené foto) 
 Odpoveď MHSL: Ďakujeme za podnet, zábradlie bolo opravené. 
3249 "občianka p. Šišovská: žiada o opravu poškodeného asfaltového povrchu pri 
vstupe do garáží na ulici Saratovská, ktorú má v prenájme od Mesta Trenčín. 
Prístupová cesta je nebezpečná pre chodcov, cyklistov a motorkárov. 
 Odpoveď MHSL, ÚIS: MHSL zabezpečí odstránenie uvoľneného asfaltu, opravu 

povrchu budeme navrhovať do zoznamu objektov investičných akcií pre rok 2024. 
predseda VMČ JUH, pán Gabriel: do realizácie opravy/výmeny povrchu žiadam o 
odstránenie rozpadnutého asfaltového povrchu a rozlámaných kusov asfaltu a 
vykonanie opatrení, ktoré zabránia jeho ďalšieho rozpadu napríklad odfrézovaním 
súvislej časti asfaltového povrchu na uvedenej prístupovej komunikácie." 
 Odpoveď MHSL, ÚIS: MHSL zabezpečí odstránenie uvoľneného asfaltu, opravu 

povrchu budeme navrhovať do zoznamu objektov investičných akcií pre rok 2024. 
3250 občianka p. Ševčíková: opakovane žiada (požiadavka 3052) o opravu 
poškodeného stĺpa svetelného bodu s ID (125_73_8) na ulici M. Bela-Kyjevská 
nakoľko doteraz nebola oprava vykonaná (termín júl 2023) 
 Odpoveď MHSL: Výmenu stĺpa presúvame do posledného štvrťroku 2023. 
3251 občianka p. Šišovská: žiada o výmenu nefunkčných žiaroviek v garážach na 
ulici Saratovská 2508/4, ktorú má v prenájme od Mesta Trenčín. 
 Odpoveď ÚIS: Nefunkčné žiarovky v garážach na ul. Saratovská 2508/4 boli 

vymenené. 
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3252 občianka p. Šišovská: žiada o riešenie problému so vstupnou bránou do 
garáží na ulici Saratovská 2508/4, ktorú má v prenájme od Mesta Trenčín, nakoľko 
sa brána z dôvodu namontovaných madiel nedá otvoriť na maximum a väčšie auto 
(SUV) sa tam pohodlne nevojde. 
 Odpoveď ÚIS: V danej veci kontaktujte správcu budov p. Kusendu na t. č. 0902 

911 051, ktorý na mieste vysvetlí možnosti úpravy madiel a ich dopad na riešenie 
problému s vjazdom väčších áut, príp. prehodnotí ďalšie riešenia. 

3253 predseda VMČ JUH, p. Gabriel:  "Žiadam o zaradenie do zásobníka opráv a 
výmeny povrchu komunikácie/chodníka v lokalite Halalovka (okolie prevádzky 
Panelák)" (priložené foto) 
 Odpoveď MHSL, ÚI: Výmena povrchu daného chodníka je  v zásobníku 

investičných akcií. 
3254 "poslanec p. Bohuš: "Na základe mnohých prosieb viacerých občanov v 
dôchodkovom veku a občanov vyššej  vekovej kategórie (jednotlivcov, manželských 
párov aj príslušníkov ich rodín - p. Deglovičová, rodina p. Kuboviča, p. Malátová, r. 
Tamajková, r. Jančová, r. Kováčiková, r. Ľuptáková a iné...) na adresách Šmidkeho 4 
a Šmidkeho 8 na sídlisku Juh v Trenčíne predložili viackrát množstvo prosieb o 
osadenie lavičiek na uvedených adresách.  
Ako dôvody uvádzajú, že tieto sa tu už v minulosti nachádzali, chýbajú im, radi sa 
tam stretávajú, sú všetci vyššieho veku, je to miesto, ktoré je severne orientované a 
nesvieti tam slnko, čo je tiež dôvod, prečo sú to ideálne miesta na stretnutia. Okrem 
toho tvrdia, že za uvedenými domami sú síce lavičky, avšak na južnej strane, kde sa 
v lete nedá sedieť ani zdravým ľuďom a nie ešte ľuďom s ich vekovými parametrami. 
Nosia si von pred domy plastové stoličky, čo tiež nepovažujú úplne za bezpečné. 
Bolo im vysvetlené, že budúci rok sa takýmito skutočnosťami mesto Trenčín mieni 
zaoberať aj v rámci relaxačných a oddychových zón na Juhu vyplývajúcich aj z VMČ 
Juh, na čo oni reagovali s tým, že toto sú miesta, kde je koncentrácia starších 
občanov vyššia, nakoľko sa jedná o starý Juh, kde boli ako jedni z prvých 
obyvateľov, či by sa teda aspoň tieto dve miesta nedali nejako uprednostniť, nakoľko 
to, čo som im vysvetľoval môže trvať zbytočne dlho a oni to považujú jednak za 
rozumné vysvetlenie a jednak za dostatočne zdôvodnené a nejedná sa o finančne 
príliš náročné riešenie...." 
 Odpoveď MHSL, ÚÚP: UUP súhlasí s osadením lavičiek aj na S strane domu, na 

miestach spevnených plôch/ník. MHSL (ako správca) momentálne nedisponuje 
voľnými lavičkami, ktoré by sem mohli byť osadené. Obstaranie nových lavičiek 
predpokladá určitý objem finančných prostriedkov, ktoré musia byť najskôr 
schválené v rozpočte mesta. 

3255 občan p. Piffl: upozorňuje, že na ulici Západná 8 okolo domu je urobený 
odvod dažďovej vody a drenážna trubka je vyvedená zo svahu smerom na chodník. 
Pri odtekaní vody, môže sa chodník znečistiť hlinou. Pošmyknutie by nebolo 2x 
príjemné. (priložené foto) 
 Odpoveď ÚSaŽP: Stavebný úrad vykoná kontrolu odvedenia dažďových vôd z  

bytového domu a drenážneho systému. 
3256 občan p. Piffl: žiada na ulici M. Bela 12 a 14 vysadiť pomaly rastúci strom a 
osadiť na kraj chodníka 2 l lavičky. (priložené foto) 
 Odpoveď MHSL, ÚÚP: Požiadavka na výsadbu novej dreviny menšieho vzrastu 

bola postúpená správcovi verejnej zelene a následne bude zaradená orgánom 
ochrany prírody do najbližšieho rozhodnutia na výrub. Je to z toho dôvodu, že 
mesto Trenčín je povinné realizovať za výrub náhradnú výsadbu, a teda nový 
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strom v zmysle požiadavky občana vysadíme práve ako náhradu za výrub. MHSL 
(ako správca) momentálne nedisponuje voľnými lavičkami, ktoré by sem mohli 
byť osadené. Obstaranie nových lavičiek predpokladá určitý objem finančných 
prostriedkov, ktoré musia byť najskôr schválené v rozpočte mesta. 

3257 občan p. Piffl: žiada pod KS na Kyjevskej ulici vyčistenie chodníka od buriny 
(priložené foto) 
 Odpoveď MHSL: Vyčistenie chodníka zabezpečíme do konca septembra. 
 
5. Nové požiadavky poslancov a občanov 
 

Predseda VMČ Juh Dominik Gabriel vyzval prítomných o nové požiadavky. 
 
3335 občan p. Babič: "Žiadam útvar mobility o osadenie dopravnej značky "slepá 
ulica" na začiatku Južnej ulice" 
 
3336 predseda VMČ JUH, p. Gabriel: "Dovoľujem si Vás upozorniť na nedostatky 
týkajúce sa výkonu kosenia v lokalite Halalovka v blízkosti kotolne (pod Južnou 
ulicou). Občania ma upozornili, že pracovníci, ktorí vykonávajú kosenie pravidelne 
obchádzajú vyznačenú časť na fotografií, kde už medzičasom vyrástla burina, stala 
sa z toho miestami nekultivovaná húština. Z fotografie je evidentná línia, kde s 
kosačkou zakončil kosenie. Prosím Vás o zabezpečenie nápravy prostredníctvom 
firmy, ktorá vykonáva kosenie a prosím o odpoveď a informáciu o stave riešenia." 
 
3337 predseda VMČ JUH, p. Gabriel: "Počas úprav terénu pri budovaní 
odvodňovacieho žľabu pri garážach na Ul. Halalovka (pod Južnou ulicou) došlo k 
zničeniu provizórnych schodov v teréne, ktoré umožňovali výstup na Južnú ulicu, 
následne firma, ktorá úpravy v teréne realizovala, vytvorila v teréne nové "schody" 
(viď foto). Žiadam o spevnenie týchto schodov napríklad formou osadenia 
zatrávňovačov, alebo väčších dlažobných kociek alebo inak." 
 
3338 občianka p. Serišová: "V prílohe posielam pohľad na trávu tigrovitú, ktorú sme 
vypestovali pred našim bytovým domom na ul. Mateja Bela 2497/12 TN. Tráva je už 
veľmi vysoká, musíme ju zväzovať a preto sme sa rozhodli, že ju ponúkneme mestu. 
Navrhujeme mestu možnosť presadiť ju na pozemok medzi našim BD a susedným 
BD, kde je teraz len trávnatá plocha. Budeme radi ak sa prídete na trávu aj pozrieť a 
tiež na miesto kde by mohla v plnej kráse rásť. Pokiaľ by sa toto dalo uskutočniť, 
potrebovali by sme od mesta zdatných chlapov, ktorí by trávu vykopali a opäť 
zasadili. Máme k dispozícii a vrece dobrej hliny k výsadbe." 
 
3339 občan p. Stankovič: "Nájazdové plošiny na schodisku v severovýchodnej časti 
vnútrobloku Halašu (https://maps.app.goo.gl/Mi7j7SRrTAkVUCnD8) nie sú už 
dostatočne upevnené. Jedna kotva je vytiahnutá a je tam nebezpečenstvo 
zakopnutia/poškodenia koliesok.! (foto v prílohe) 
 
3340 občianka p. Obušková: "Žiadam opraviť rozbité schody na zastávke autobusu 
na ulici Mateja Bela. Údajne už dve osoby spadli na týchto schodoch, preto prosí o 
skoré riešenie" (foto v prílohe) 
 
3341 poslankyňa p. Gabrhelová: "Prosím o obhliadku terasy na ZŠ Východná 
(elokované pracovisko MŠ-Šafárikova), či je možné realizovať opravu tejto terasy 
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(resp. aká by bola investícia do jej opravy) ešte v tomto roku (z tohto rozpočtu), príp. 
vyčleniť peniaze na jej opravu na budúci rok. Terasa sa nevyužíva z dôvodu, že je v 
dezolátnom stave. Do budúcna by ju MŠ rada využívala na svoje aktivity" 
 
3342 poslankyňa p. Gabrhelová: "Prosím preveriť nefunkčnosť využitia fotovoltiky v 
MŠ Šafárikova" 
 
3343 občan p. Gábor: žiada o osadenie aspoň dvoch lavičiek na chodníku medzi 
prevádzkou Brooklin a potravinami Koruna oproti živému plotu vnútrobloku Halašu 
 
3344 anonymná občianka: žiada o orez kríkov pred MŠ Slniečko na Šafárikovej 
 
3345 anonymná občianka: sa pýta či mesto neplánuje vyhotovenie 
chodníka/schodiska medzi koncom Južná a Halalovka. Doplnenie požiadavky 
predseda VMČ JUH, pán Gabriel: žiadam útvar investícií o návrh riešenia a 
nacenenie investičnej akcie. 
 
3346 anonymná občianka: žiada o vyhotovenie chodníka z ulice Gen. Svobodu na 
ulicu Halalovka pri BD 2839, nakoľko jestvujúce schodisko je nebezpečné pre 
prechod matiek s kočíkmi. Doplnenie požiadavky predseda VMČ JUH, pán Gabriel: 
žiadam útvar investícií o návrh riešenia a nacenenie investičnej akcie v rozsahu 
priloženej situácie. 
 
3347 anonymná občianka: žiada o opravu chodníka resp. jeho trhlín naprieč 
chodníkom za BD Gen. Svobodu 3-11 
 
3348 občan p. Kuric: sa pýta, či je WC na Južnej ulici stavba dočasná alebo trvalá 
 
3349 občan p. Kuric: sa pýta, od kedy je WC na Južnej ulici umiestnené na parcele 
2316/7 a dokedy tam bude umiestnené 
 
3350 občan p. Kuric: sa pýta, či bol vydaný súhlas hygieny na umiestnenie WC na 
Južnej ulici 
 
3351 občan p. Kuric: sa pýta, kto dal súhlas na umiestnenie WC na Južnej ulici na 
parcele 2316/7 na vyšrafovanom mieste 
 
3352 občan p. Kuric: sa pýta, kedy bolo vydané povolenie na výrub na parcele 
2316/7 
 
3353 občan p. Kuric: sa pýta, kto realizoval výrub na parcele 2316/7 
3354 občan p. Kuric: sa pýta, či bola realizovaná verejná súťaž na výrub na parcele 
2316/7 a ak nie tak prečo 
 
3355 občan p. Kuric: sa pýta, čo sa stalo s drevennou hmotou po výrube na parcele 
2316/7 
 
3356 občan p. Kuric: sa pýta, v súvislosti s vybudovaním kontajnerov na parcele 
2316/7, kedy sa mesto dozvedelo o zmene vyhlášky 
 



10 
 

3357 občan p. Kuric: sa pýta, v súvislosti s vybudovaním komunikácie na parcele 
2316/7, aká bola výhodnosť tejto investície, nakoľko mesto prišlo o 2 parkovacie 
miesta 
 
3358 občan p. Kuric: sa pýta, prečo mesto nedalo do súťažných podmienok na 
MHD aj povinnosť vybudovať WC na koncových staniciach (Opatová, Juh) 
 
Predsedajúci poďakoval prítomným za nové požiadavky, ukončil bod programu 
a otvoril nasledujúci bod. 
 
6. Rôzne, diskusia a záver 
 

Predseda VMČ Juh Dominik Gabriel otvoril bod programu a vyzval prítomných 
o diskusiu a príspevky k bodu programu. 

Do diskusie sa nikto neprihlásil a tak predseda VMČ JUH Dominik Gabriel 
uzavrel bod programu. 

Na záver predseda VMČ JUH Dominik Gabriel poďakoval prítomným za účasť. 
 
Nasledujúce zasadnutie sa bude konať podľa harmonogramu a v zmysle 

pozvánky. 
 
Zapísal: Ing. Peter Ondruš                                    
V Trenčíne, 06.10.2023               
  

       Dominik Gabriel                         
                                                                               predseda VMČ JUH 


